## 香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence



## **政勝管理服務有限公司**

KAI SHING MANAGEMENT SERVICES LIMITEI

融勝管理服務有限公司 ─ 愛琴海岸 Kai Shing Management Services Limited - Aegean Coast



## 物業管理(住宅)

Property Management (Residential)

啟勝管理服務有限公司旗下的愛琴海岸致力推廣「低碳愛琴●綠惜同行」的訊息,推出環保創意「審計三步曲」, 為住戶及社區人士提供惜食、減廢及節能心得,積極於社區散播綠色種子。

Aegean Coast managed by Kai Shing Management Services Limited is dedicated to spreading the message of "Go Green Together" to residents and the community through its innovative "3-Steps Audit" and provision of advice on food-wise, waste reduction and energy conservation, so as to spread green seeds in the community.



設立收集計劃,透過度身訂造的流動回收箱定期到住 戶家中收集回收物,同時教育住戶減廢及乾淨回收。

Launching a recycling programme to collect recyclables at residents' homes on a regular basis with tailor-made mobile recycling bins and educate residents on waste reduction and clean recycling at the same time.



到住戶單位進行家訪,與他們分享環保訊息,如購買節能節水用品,食物管理及建議的都市固體廢物徵費計劃。

Conducting home visits to residents to share messages on going green, such as selecting energy and water saving products, food management and the proposed Municipal Solid Waste Charging Scheme.



推動家居廚餘回收計劃及有機耕作<sup>,</sup>鼓勵居民實踐惜 物減廢的生活態度。

Launching a household food waste recycling and organic farming programme to encourage residents in adopting a "use less waste less" living attitude.